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ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 2/ 2022 
 

Απόσπασμα από το βιβλίο Πρακτικών της Δημοτικής Επιτροπής 
Διαβούλευσης 

της 2ης συνεδρίασης έτους 2022 
 
 

                                            
                          Θέματα  Γνωμοδότησης- Διατύπωσης Παρατηρήσεων        
     

1ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου «Κανονισμός Παραχώρησης Χρήσης 
Κοινοχρήστων Χώρων». 
 
2ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση πλημμυρικών φαινομένων. 
 
3ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση δασικών πυρκαγιών. 
 
4ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση φαινομένων χιονοπτώσεων και 
παγετού. 
 
5ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση φαινομένων σεισμού. 

 
 

    Στο Ωραιόκαστρο σήμερα 26η Μαΐου 2022 ημέρα Πέμπτη  και ώρα 18:00 

συνήλθε σε δημόσια συνεδρίαση κατόπιν της με αριθμ. 17550/15-10-2018 

πρόσκληση του Προέδρου σε Δημόσια συνεδρίαση (ΑΔΣ 43/2011 – Κανονισμός 

Επιτροπής Διαβούλευσης παρ. 1 άρθρο 6) λόγω μη απαρτίας την προηγούμενη 

ημέρα.     

 Παρόντες από το σύνολο των 12 μελών της επιτροπής ( 9 φορείς και 3 Δημότες 

) ήταν , 3 εκπρόσωπος φορέων – συλλόγων του Δήμου  και  1 Δημότης – 

πολίτης  ήτοι : 

 



 

  

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ 2019-
2023 

 

  
  ΦΟΡΕΙΣ ΤΑΚΤΙΚΟ ΜΕΛΟΣ ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΟ 

1 Δ.Α.Σ. ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ 
ΜΠΑΤΟΣ 

ΑΣΤΕΡΙΟΣ του 
ΠΑΣΧΑΛΗ 

ΓΩΤΤΗΣ ΣΤΑΜΑΤΗΣ 

2 ΣΥΝΥΠΑΡΧΩ ΦΑΜΙΛΩΝΙΔΟΥ 
ΧΡΥΣΑΝΘΗ  

 
 

●  Δημότες 

 
 

1 ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗΣ  ΙΟΡΔΑΝΗΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣ 

2 ΔΕΛΗΓΙΩΡΓΗ   ΜΑΡΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 
    

Στην συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο υπάλληλος του Δήμου Ζαχαριάδης Πραξιτέλης για 
την τήρηση των πρακτικών . 
 

1ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου «Κανονισμός Παραχώρησης Χρήσης 
Κοινοχρήστων Χώρων». 

 
 Παρούσα ήταν η Γενική Γραμματέας του Δήμου κα Σισμανίδου Α. η οποία πήρε το 
λόγο και αναφέρθηκε στις γενικές αρχές του κανονισμού που αφορά κοινόχρηστους 
χώρους.  
Ο κ. Μπάτος αναρωτήθηκε αν υπάρχει ελεγκτικό σώμα, ενώ ο κ. Χριστοδουλίδης τόνισε 
ότι με αυτό τον τρόπο θα μπει μια τάξη στην περιοχή.  Η κα Σισμανίδου τόνισε ότι 
ελλείψει δημοτικής αστυνομίας, έλεγχο θα κάνει η ΕΛ.ΑΣ. ο κ. Τύπου αναφέρθηκε στη 
μη δυνατότητα μέχρι σήμερα είσπραξης λόγω απουσίας κανονιστικής. 
 
Η επιτροπή ομόφωνα ενέκρινε το σχέδιο. 
 
 

2ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση πλημμυρικών φαινομένων. 

 
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο κ. Κελεσίδης, υπάλληλος στο τμήμα πολιτικής 
προστασίας του Δήμου, ο οποίος αναφέρθηκε στο σχέδιο αντιμετώπισης εκτάκτων 
αναγκών και διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση πλημμυρικών φαινομένων . 



Ο κ. Ιωσηφίδης Δ., ο οποίος ήταν επίσης παρών, ανέλυσε σε γενικές γραμμές το 
σχέδιο και τόνισε ότι είναι βασισμένο στον οργανισμό εσωτερικής υπηρεσίας. 
Η κα Φαμιλωνίδου είπε ότι είναι θετικό να υπάρχει τέτοιο σχέδιο και όπως ανέφερε ο 
κ. Χριστοδουλίδης καλό είναι οι δημότες να ενημερωθούν. 
   
Η επιτροπή ομόφωνα ενέκρινε το σχέδιο. 
 

3ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση δασικών πυρκαγιών. 

 
Ο κ. Μπάτος τόνισε ότι θα πρέπει να υπάρχει οργάνωση και γνώστες της περιοχής 
μας θα πρέπει να είναι σε επιφυλακή. Είναι γεγονός πάντως ότι δεν έχουμε καλές 
αντιπυρικές ζώνες. 
 
Ο κ. Ιωσηφίδης ανέφερε ότι θα έχουμε θερμικές κάμερες και drone. 
 
Η επιτροπή ομόφωνα ενέκρινε το σχέδιο. 
 

4ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση φαινομένων χιονοπτώσεων και 
παγετού. 

 
Ο κ. Μπάτος επισήμανε ότι είναι προβληματική Ωραιοκάστρου-Μελισσοχωρίου και 
θα πρέπει να υπάρχουν άτομα να ενημερώνουν. Το σχέδιο είναι θετικό. 
Ο κ. Ιωσηφίδης απάντησε ότι για να κλείσει ο δρόμος αποφασίζει η τροχαία, αλλά 
είναι και ο πρώτος δρόμος που ελέγχουμε. 
 
Η επιτροπή ομόφωνα ενέκρινε το σχέδιο. 
 
 

5ο   Γνωμοδότηση επί του Σχεδίου αντιμετώπισης εκτάκτων αναγκών και 
διαχείρισης συνεπειών από εκδήλωση φαινομένων σεισμού. 

 
Η επιτροπή ομόφωνα ενέκρινε το σχέδιο. 
 
 
 

Για το σκοπό αυτό συντάχτηκε η πράξη και υπογράφεται 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 

ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΔΡΟΣΟΥ 

 


